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Inleidende toelichting 

 

Op 30 mei 2017 zijn er in verschillende landelijke media berichten verschenen 
over de toegankelijkheid van het openbaar busvervoer.  
 
In opdracht van het College voor de Rechten van de Mens is onderzoek1 gedaan 
hoe toegankelijk het openbaar busvervoer is in Nederland.  
  
De uitkomst van het onderzoek is dat een rolstoelgebruiker in 8% van de gevallen 
de bus niet in kon. In de meeste gevallen kwam dit door een defecte 
automatische rolstoelplank. Daarnaast blijkt dat in 14% van de gevallen de 
buschauffeur onvoldoende assistentie verleende. 
 
Als PvdA vinden wij dit zorgelijke ontwikkelingen en  accepteren wij niet dat 
mensen die in een rolstoel zitten niet met de bus kunnen reizen. Wij vinden dat 
de ambitie moet dat 100% van de bussen toegankelijk moeten zijn,  de wettelijke 
regelgeving van 98% minimaal behaald moet worden en buschauffeurs hulp 
bieden aan mensen in een rolstoel die met de bus willen reizen.   
 
Recent heeft De Tweede en Eerste Kamer ingestemd met de ratificatie van het 
VN-verdrag inzake de rechten van mensen met een beperking. Overheden zijn 
daardoor vanaf 1 januari 2017 verplicht uitvoering te geven aan dit verdrag 
binnen hun beleid.  
 
Naar aanleiding van het onderzoek willen wij de volgende vragen stellen.  

Vragen 
 
 

1. Bent u bekend met het onderzoek ”toegankelijkheid op de rit”?  
2. Hoe is de situatie in Fryslân? 
3. Zijn alle, minimaal 98%, van de bussen in Fryslân geschikt voor mensen in 

een rolstoel? Zo nee, wilt u de busvervoerders vergen de bussen 
rolstoeltoegankelijk te maken? Zo nee, waarom wilt u dit niet doen?    

4. Welke werkinstructies hebben de chauffeurs in Fryslân meegekregen bij het 
helpen van mensen met een beperking die met de bus willen reizen?  

5. Bent u bereid om in de Provinciale concessies een tekst op te nemen over 
werkinstructies voor buschauffeurs bij het begeleiden van mensen met een 
beperking? Zo nee, waarom bent u hier niet toe bereid?  

6. Bent u bereid om de aanbevelingen van het rapport te bespreken met de 
busvervoerders? Zo nee, waarom niet?  
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1 Beknopte rapportage van het onderzoek naar de toegankelijkheid van het openbaarbusvervoer voor 
rolstoelgebruikers,“Toegankelijkheid op de rit?”, mei 2017, DTV Concultans,   


